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Mykje er gjort; kvifor treng vi fornying?

1) Høge ambisjonar for fellesskapsløysingane

2) Ikkje råd til alt vi ønskjer for offentleg sektor utan 
å prioritere og effektivisere

3) Løysingane som var gode for 10 år sidan, er det 
ikkje om 10 år
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Kva legg vi vekt på?

Kvalitet

Brukarretting

Openheit

Effektivisering

Medverknad

Her kan de 
medvirke !
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Frå utbygging til bruk

• Administrative system

• Kommunikasjonssystem

• Fagsystem
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Døgnopen forvaltning

• Innbyggjarane 

• Næringsliv

• Offentleg sektor
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Offentleg sektor

• Samhandling på tvers av sektorgrenser og 
forvaltningsnivå

• Opne standardar
• Felles offentlege infrastrukturkomponentar
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Kilde: Skattedirektoratet

Innleverte merverdiavgiftrapportar i Altinn per termin, 
papir og elektronisk.

Det nyttar! (1)
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1999 2004

Kilde: MMI Univero, FAD analyse

Andel nøgde brukarar av Skatteetaten, prosent
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+ 19%

+ 44%
+ 46%

Det nyttar! (2)

Hadde eit godt 
inntrykk av 
skattemyndigheitene

Sakshandsamarane 
brukte eit språk som 
var lett å forstå

Hadde tillit til at saka deira 
blei behandla korrekt 

78 % av dei som leverte sjølvmeldinga elektronisk i 
2004, meinte det var ei svært stor forenkling
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 August 2004 Oktober 2006August 2004 Oktober 2006

Status og prognosar for breibandsmarknaden
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Løyingar til breibandsutbygging..

• 50 mill i RNB + 30 mill tilsegn for 07

• 17 breibandsprosjekt som inkluderer utbygging i 
over 130 kommunar

• Saman med lokale tilskott vil dette utgjere 200 mill 
kroner til breibandsbygging.

• -> 30 000 nye husstandar får oppkopling til 
breiband. Dette utgjer i underkant 1/3 av dei som 
manglar eit slikt tilbod i dag.

…og det kjem meir i 2007
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IKT-politikk er ikkje lett…

EG KAN NOK IKKJE 
INNVILGE SØKNADEN 

DIN OM FLEIRE 
MINNEBRIKKER I  PC'EN 

JA, SÅNN ER 
IKT-POLITIKKEN

KANSKJE 
PÅ TIDE Å 

REVURDERE 
IKT-

POLITIKKEN 

MEN ERSTATTAR DU 
PC'EN OM DEN GÅR I 

STYKKER?



Takk for merksemda


